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 Publications (0)

No results found.
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 Projects (9)

Bern Cohort study of patients with hepatocellular carcinoma

Clinical Studies - Apr 16, 2014 - Apr 16, 2023 

Automatically Closed 

Treatment of non-alcoholic steatohepatitis (NASH) patients with vitamin D

Clinical Studies - Nov 21, 2012 - Mar 31, 2015 

Automatically Closed 

Diagnostic value of calprotectin measurement in ascitic fluid for the diagnosis of Spontaneous Bac-terial Peritonitis

Clinical Studies - Oct 9, 2012 - Apr 16, 2014 

Completed 

Eine Phase-3-Studie zu BMS-790052 (Daclatasvir) im Vergleich zu Telaprevir in Kombination mit Peginterferon
alfa-2a und Ribavirin bei therapienaiven Patienten mit chronischer Hepatitis-C-Infektion

Clinical Studies - May 21, 2012 - Dec 31, 2012 

Completed 

Non-Interventional Cohort Study on the Utilization and Impact of Dual and Triple Therapies Based on Pegylated
Interferon for the Treatment of Chronic Hepatitis C

Clinical Studies - Apr 2, 2012 - Nov 30, 2014 

Completed 

An International, Multi-Center Study Evaluating the Correlation of IL28B Genotypes with Chronic Hepatitis C Disease
Characteristics and Patient Demographics

Clinical Studies - Apr 2, 2012 - May 30, 2014 

Completed 

Eine randomisierte, doppelblinde klinische Prüfung der Phase III zur Untersuchung der Wirksamkeit, Si-cherheit und
Verträglichkeit von TMC435 vs. Telaprevir, beide in Kombination mit PegIFNα-2a und Ribavirin, bei Patienten mit
chronischer Hepatitis-C-Genotyp-1-Infektion, die bei einer früheren Therapie mit PegIFNα- und Ribavirin Null- oder
partielle Responder waren

Clinical Studies - Feb 6, 2012 - May 31, 2014 

Completed 

Prüfung der Verträglichkeit und Wirksamkeit von Everolimus in Kombination mit Chemoembolisation (TACE) bei
Lebertumoren (HCC)

Clinical Studies - Apr 29, 2010 - Sep 30, 2016 

Completed 
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